

Referat bestyrelsesmøde

Deltagere: Rasmus Buhl (Afbud)
Mikkel Johansen (ref.)
Trine Rosenbæk
Søren Braas
Henrik Fyllengraf (Afbud)
Sara Johansen
Helle Thisted (Afbud)

Tidspunkt: 02.06.2025 kl. 19.30

Sted: Hos Søren

Vedr: Bestyrelsesmøde

Nedenstående emner blev behandles/besluttet

1. Sidste referat:

Ingen kommentarer til sidste referat.

2. Hjemmeside og arrangementer:

Hjemmesiden er opdateret med fredagscafe ved Jørn Juhl den 20. juni, Sankt Hans den 23. juni, sommer fest den 6. september.

Sommerfest:

Mad bestilles udefra med forskellige slags kød og tilbehør. Der bestilles mad fra Superbrugsen i Hatting. Der skal bestilles eller vil bage pølsehorn til børnene.

Vi skal spørge Søren Thuesen om vi kan låne den store grill + et par gas grill. Der skal findes en der skal grille.

Mikkel kontakter Martin for at høre hvor det skal afholdes.

Arrangementet starter kl. 17.00 med aktiviteter og spisning fra 18.30.

Der slås op på facebook om 14 dage, at der afholdes sommerfest og at vi søger hjælp til at arrangerer konkurrencer for børn og voksne som f.eks.

- Cykel ringridning
- Sækkeløb
- Æggeløb
- Tegnekonkurrence
- Ansigtmaling
- Børnelege
- Øvrige

Rasmus laver invitation og udsender på mail, Mikkel laver plakater.

Der skal slås op at vi ønsker at stille et eller flere hold til beermile i Lundum (15.00 – 17.00)

Referat bestyrelsesmøde

3. Herreaften:

Der var for lidt deltagere. Bestyrelsen skal lave aktivitetslisten inden generalforsamling, så datoerne kan meldes ud.

Arrangementet skal afholdes i marts måned som tidligere år. Der skal laves en aktivitet som f.eks. besøg ved Vestbirk kraftværk, Industrimuseet hvor der afsluttes med fællesspisning. Arrangement kan være tidsbestemt.

Økonomi: Arrangementet gav 602,65 i underskud. Der er overskud af drikkevarer til kommende arrangementer.

4. Service og bord/stoletrailer:

Søren og Mikkel har hjulpet Thorbjørn med at få svejst hylderne, Thorbjørn har svejst det sidste og sendt reolerne til maler.

Trailer laves færdig den 12. juni hos Thorbjørn kl. 18.00/19.00. Rasmus skal have kørt traileren ud.

Service og billedmappe kan færdiggøres efterfølgende, dato fastsættes på næste bestyrelsesmøde.

Søren har skiftet Kobling og næsehjul, der er 3-4 borde som snart udskiftes.

5. Gudenåstien:

Rasmus har skrevet til projektlederne for Gudenåstien vedr. info plancher, og fået svar om at der ikke er midler til at udskifte i gudenåsti projektet, men at der evt. kan findes andre midler ved kommunen.

Bestyrelsens holdning er at hvis gudenåstien skal på vores plancher, skal kommunen finde midler til genoptryk af nye tavler (alle 3 tavler). Rasmus giver en tilbagemelding til projektlederen.

6. Områdefornyelse:

Der er afholdt informationsmøde med godt deltagerantal, ca. 30 personer.

Der kom rigtig mange gode forslag (15-20) til hvad vi skal med at ansøge om til områdefornyelsen.

Bestyrelsen mødes den 10. juni kl. 18.00 ved Trine for at skrive ansøgningen.

7. Vand til Shelter

Der er 18.779,00 kr. i overskud. Henrik bestiller dele til lækagesikringen ca. 7.800,- kr. inkl. moms.

Der mangler betaling for sand og stabilgrus, Mikkel rykker for faktura.

Når Henrik har bestilt dele, kan Mikkel lave samlet regnskab og indsendes til kommunen.

Lækagesikringen laves enten en dag i sommer eller til efterårsklargøring.

Referat bestyrelsesmøde

Punkter til kommende strøm til shelter:

- Prop i vandhane ved shelter
- Planering og ekstra stabilgrus ved den store låge til shelterpladsen

8. Fredagscafe.

Trine har oprettet arrangementet på Facebook, Trine kontakter Jørn Juul eller Marianne Wollenberg for afklaring af hvad de ønsker med arrangementet.

9. Mejerigrunden

Mikkel har meldt kommunen at man ønsker at udtræde af aftalen da afslag til opførelse af fælleshus er modtaget fra kommunen.

Sten omkring bålpladsen skal fjernes senest i forbindelse med vinterklargøring.

10. Gulv til Foreningstelt

Søren har fået tilbudt et "Fitness" gulv til teltet, Søren forhører sig om pris. Rasmus ønsker ikke at have det stående til opbevaring, der skal findes en løsning.

Alt over 1.000,- kr. så ønsker vi ikke at købe det.

11. Baggrund til områdeskilte

Søren indhenter tilbud til senest 6. juni, Mikkel skriver ansøgning og indsender det til Landsbyrådet. Hvis ikke det nås til næste landsbyrådsmøde, indsendes ansøgning til næstkommende landsbyrådsmøde.

12. Bank

Trine og Sara mangler at blive verificeret hos Nordea, de har udfyldt alle formularer. De afventer respons fra Nordea bank.

13. Møderække:

- 25. august hos Rasmus (Sommerfest og bordtennisturnering)
- 20. oktober hos Sara (vinterklargøring og haloween)
- 12. januar hos Henrik (generalforsamling)

14. Evt.

Søren sender kontingent ud i med forfald i august mdr.

Næste møde – 25. august hos Rasmus